
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 11 / 2024 04. 11. 2024 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Bednář Jan, Langerová Klára, Ing. Ambrož Jan, Mgr. Morbitzer Aleš, Kováčik Jaroslav,
Ing. arch. Obenaus Milan, Prášilová Františka, Ing. Kaděrka Oto

Hosté: Veronika Michálková 
strážník Jiří Čermák
strážník Jiří Schwanzer

Z celkového počtu 8 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Program jednání
1. Kontrola úkolů od minulého jednání komise
2. Informace od předsedy
3. HZ multifunkční objekt
4. Čerpání financí
5. Box na doručování a odesílání zásilek
6. Diskuze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Situace bezpečnosti a dopravy
Byl vznesen dotaz ohledně kontrol ve večerních autobusových spojích linky č. 11 z důvodu obtežování dívek a
žen, které bylo v minulosti zaznamenáno. Bylo sděleno, že v současné době takový pokyn není. Probíhají
kotroly ráno, ohledně nocujících bezdomovců v čekárnách MHD.
Dále by vznesen požadavek na kontrolu nesprávného parkování na ul. Malinovského a Na Pevnůstce z důvodu
zimní údržby.
 

3 Vystoupení hostů

3.1 Veronika Michálková
Byla popsána situace z pohledu Veroniky Michálkové, jako pracovnice obchodu Hruška. Bylo sděleno a
potvrzeno, že dnes předložená petice občanů podepsána, buď jednotlivci nebo rodinami, preferuje BOX
Zásilkovny i z důvodu nevyhovující kapacity na Sv. Kopečku.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Přemístění a doplnění košů na psí exkrementy - Předáno
Molo na přehradu - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Zpomalovací prvek a pěší zóna - Před uzavřením
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Povolení záznamu kamery na ulici Malinovského - Před uzavřením



Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Poškozené dřevěné zábradlí u točny autobusu - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Kanalizační koše - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Propad vozovky kolem poklopů splaškové kanalizace na ul. Malinovského
- Před uzavřením
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Úprava dopravy od křižovatky ulic Malinovského - Lošovská směrem do
obce - Předáno
Zápis č. 9/2024 ze dne 02. 09. 2024: Poškození vozovky na křižovatce ulic Malinovského a U Skalky - Před
uzavřením
Parkování a úprava dopravního značení u hřbitova na St. Kopečku
Přemístění zastávky MHD na Sv. Kopečku

5 Projednávané záležitosti

5.1 Výdejní box - firmy Zásilkovna
Proběhlo hlasování o umístění boxu Zásilkovny za bývalou prodejnu.
PRO - Langerová, Prášilová, Obenaus, Kováčík, Bednář
PROTI - Ambrož, Morbitzer, Kaděrka

Usnesení:
Komise hlasovala o umístění boxu firmy Zásilkovna v Radíkově.

Komise souhlasí
Pro: 5 Proti: 3 Zdržel se: 0

5.2 Požadavek Marie Procházkovém na úpravu ubrubníku u vjezdu k nemovitosti
Paní Procházková písemně požádala o úpravu sníženého obrubníku v místě vjezdu do její nemovitosti a
instalaci nové kanalizační vpusti. Důvodem je obava z možného zaplavení nemovitosti při přívalových deštích.
Komise souhlasí a projedná s odpovědnými orgány.

5.3 Vyjímky z nočního klidu 2025
Byly předány ke schválení akce ve dnech  6. a 7. června, 12. července a 6. září 2025

5.4 Projednávané záležitosti

1. Kontrola úkolů od minulého jednání komise
- k otázce zklidnění dopravy, proběhlo jednání na odboru dopravy. Bylo zpřesněno zadání. Nyní čekáme na
vyjádření.
- nedaří se prosadit povolení záznamu kamery TSMO u červené zvonice. Hledáme další způsoby, jak
požadavek prosadit.
- proběhlo jednání na oddělení městské zeleně. Byly přislíbeny zásahy na uschlých stromech, ale zatím se
nedaří najít peníze na zeleň kolem kontejnerových stání a napadených lípách. Bude třeba aktualizovat plán
sečení.
2. Informace od předsedy
- proběhla oprava části vozovky v ul. Zedníkova z peněz roku 2023.
- jednání k umístění mola na přehradu zatím neúspěšné
- požadavek na velkou opravu vozovky Zedníkova odeslán
- požadavek na výjimky z rušení nočního klidu odeslán
- požadavek p. Procházkové na úpravu obrubníků a vpustě dešťové kanalizace
- kominické služby si objednalo dvanáct občanů
3. Rekonstrukce HZ multifunkční objekt
- akce se nedostala do plánu investic na rok 2025
4. Čerpání financí
- probíhá podle schváleného plánu. Dále bude objednána "Slackline", zdobení vánočního stromu a oprava
zábradlí dle cenové nabídky.
 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k S-SMOL/418629/2024/OMAJ/Peň
Nájem části pozemku parc. č. 117/3 ostatní plocha o výměře 2,6 m2 v k. ú. Radíkov u Olomouce, obec
Olomouc.

Usnesení:
KMČ se usnesla, že souhlasí za podmínky instalace BOX Zásilkovny v nabízené béžové variantě. Tato z
našeho pohledu nejlépe zapadá či vyhovuje místu.
Dále požadujeme bez jakéhokoliv reklamního textu. Preferujeme i odesílací variantu.

Komise souhlasí
Pro: 5 Proti: 3 Zdržel se: 0



7 Nové požadavky

1 VIS v ulici Beskydská

Žádáme o prověření pokrytí vysíláním VIS v ulici Beskydská. Občan si opakovaně stěžuje, že neslyší hlášení.

2 Oprava stožáru veřejného osvětlení a vrácení dopravní značky na ulici Na Pevnůstce u domu 15/2

Na základě upozornění komisí na poškozený sloup věřejného světlení, byl tento péčí TSMO odstraněn a dosud
nebyl nahrazen novým. Na tomto sloupu byla i dopravní značka. Žádáme o urychlení opravy a umístění
dopravní značky.

3 Dopravní zanačka na ulici Malinovského proti domu 72/45

Při dopravní nehodě dne 31.10.2024 byla sražena dopravní značka a nyní leží na trávníku u původního místa.
Žádáme její osazení, případně odvoz poškozené. Jde o informativní značku (směr na parkoviště), která nemá
vliv na bezpečnost dopravy.

4 Molo na přehradě

Žádáme majetkoprávní odbor o nalezení možnosti, jak vzít molo do majetku. Pokud to nebude z hlediska
legislativy možné, tak odbor dopravy, který spravuje městský mobiliář. Při rekonstrukci břehů přehrady komise
požadovala upravit břehy v blízkosti hráze pro bezpečný přístup k vodě, zejména pro hasiče při soutěžích,
kterých se účastnilo kolem dvaceti týmů i ze zahraničí. Na jedné straně nastupovala družstva na rafty a na
druhé vystupovala. Žel, na svahy byly použity neopracované kameny, které vystupují z betonu a mají ostré
hrany. Z toho důvodu se nyní soutěže nemohou konat. Molo bude sloužit i dalším návštěvníkům přehrady.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 11 / 2024

Datum schválení zápisu: 08. 11. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Bednář Jan

Zapsal/a:
Ing. Bednář Jan

Ověřil/a:
Mgr. Morbitzer Aleš


